

TENDER ADDENDUM

To Supply and Deliver Video Equipment
NCC tender file # LW026
April 4, 2016
ADDENDUM NO : 2

ADDENDA À LA SOUMISSION

Fournir et livrer équipement vidéo
Dossier de soumission de la CCN no. LW026
le 4 avril 2016
ADDENDA NO: 2

The following shall be read in conjunction with and shall form an integral part of the Tender / Proposal and Contract Documents :

Ce qui suit doit être interprété comme faisant partie intégrante de la proposition/appeal d'offres et des documents relatifs au contrat:

1. CORRECTIONS

CLOSING DATE: has been moved from Wednesday, April 6 to Wednesday, April 13, 2016 at 3:00 pm Ottawa time.

1. CORRECTIONS

CLÔTURE DE L'OFFRE : a été déplacé du mercredi 6 avril au mercredi, le 13 avril 2016 à 15h00, heure d'Ottawa.

EXPECTED DELIVERY DATE: has been changed from April 18, 2016 by noon to the supplier providing the NCC with their expected delivery lead times (as indicated in Appendix I). The delivery times must not exceed six (6) weeks.

DATE DE LIVRAISON PRÉVUE : a été changé à partir du 18 avril 2016 par midi au fournisseur offrant le CCN de leurs délais de livraison prévue (comme indiqué dans l'Appendice I). Les délais de livraison ne doit pas dépasser six (6) semaines.

2. QUESTION AND ANSWERS :

To be provided within the next few days on BuyandSell.

2. QUESTIONS ET RÉPONSES :

À être fournis dans les prochains jours sur Achatet Vendre.



Lana Wilson
 Senior Contract Officer
 Procurement Services



Lana Wilson
 Agent principal des contrats
 Services d'approvisionnement